

參觀須知

市區更新探知館（探知館）將會採取以下措施，防止新型冠狀病毒(COVID-19) 的傳播，為公眾提供安全及清潔的參觀環境。

- 探知館入口處設有消毒地氈，參觀人士在進入探知館前須先踏在消毒地氈上消毒鞋底
- 參觀人士必須佩戴口罩，並須於進入探知館前接受體溫檢測。凡體溫在 37.5 度或以上的人士，恕未能招待。參觀人士如有發燒、咳嗽、喉嚨不適或流鼻水等呼吸道感染症狀，建議另擇日期參觀。
- 探知館入口處備有消毒潔手液，參觀人士須於參觀前以消毒潔手液清潔雙手，以便參觀時能安心使用觸碰式電子屏幕。
- 同一時段在場參觀人數不多於 8 人。
- 探知館會在每一節開放時段前、後作清潔及消毒。

探知館會繼續監察有關情況，或會不時更新有關防疫措施。

Guideline to UREC visitors

To prevent the spread of the Coronavirus disease (COVID-19), the Urban Renewal Exploration Centre (UREC) will implement the following precautionary measures to ensure a safe and hygienic environment for visitors.

- Sanitising mat will be placed at the entrance. Visitors are required to step on it before entering UREC.
- All visitors have to wear a mask during the visit. Temperature screening for visitor is required and any visitor with temperature over 37.5 degree celsius will be excused from UREC. Visitors with respiratory symptoms, such as fever, cough, sore throat, and runny nose, are advised to reschedule their visit.
- Hand sanitisers will be available at the entrance for visitors to sanitise their hands before the visit.
- No more than 8 visitors are allowed to enter UREC at the same time.
- UREC will be cleaned and disinfected before and after each visit.

The UREC will closely monitor the development of the epidemic and make necessary adjustment to the precautionary measures accordingly.